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Z A P I S N I K 

s 227. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 11. srpnja 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, 

voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet, Đulio Jusufi, voditelj 

Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, 

Petar Hrg, direktor Turističkog ureda TZ Grada Delnica, Davorin Klobučar i Alen Udović, GSC Delnice, 

Mirna Janeš, voditeljica Programa „Pomoć u kući starijim osobama i asistent u nastavi“, Martina 

Petranović, službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, samouprave i uprave, Nikola 

Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Dražen Rački, djelatnik JVP Delnice i Klaudija Kumpar, 

tajnica gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Katarina Mihelčić, Tomislav Mrle umjesto kojeg sjednici prisustvuje 

Martina Petranović,  Zvezdana Jerković, Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen 

Rački.  

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Danas je zadnji dan za predaju polugodišnjih financijskih izvješća koji se predaju na FINU, isto 

je napravljeno i s proračunskim korisnicima. 

- Kontinuirano se obavljaju aktivnosti vezane na gradske poreze. 

- JOPPD obrazac za lipanj, obračun za volontere, isplata autorskog honorara za Klapu „Nevera“, 

MO Delnice i Socijalno vijeće. 

- Godišnji izvještaj o isplaćenoj plaći. 

- Izvješća po vrstama poreza i prireza na dohodak, vlastitim prihodima, raspored zajedničkih 

prihoda. 

- Knjiženje rashoda kod proračunskih korisnika, knjiženje ulaznih računa, izvoda, kompenzacije, 

cesije, plaćanje računa – tekućih i režijskih troškova. 

- Javne potrebe u kulturi: prijava na natječaj za financiranje pogrebne kočije i to za 100 % 

financiranom pomoći. 

- Nastavak aktivnosti na projektu knjižnice. 

- Napravljena je odluka za kapitalne investicije za Gradsko vijeće. S obzirom na to da se radi o 

tehničkoj odluci u dogovoru s predsjednicom Odbora za financije odlučeno je da nema potrebe 

sazvati sastanak Odbora. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Podjela knjižice izdane uz Dan Grada povodom 140-te obljetnice Narodne knjižnice i čitaonice. 

- Jedna radijska emisija. 

- Uvođenje knjiga u Katalog. 

- Sutra u Mrkoplju djelatnice Knjižnice pripremaju Knjižnicu „Franje Starčevića“ za otvorenje 

koje je u petak. 



- Dobivene su police za knjige koje će se popuniti. 

- Radionica kreativnog pisanja započinje 16. rujna, traje 4 vikenda, besplatna je. Medijski 

upoznati ljude s radom radionice kako bi bilo što više prijavljenih. 

 

DAVORKA GRGURIĆ 

- Rješenja za legalizaciju i komunalni doprinos. 

- Sređivanje zemljišta u GIS programu. 

- Rješavanje i prosljeđivanje dviju žalbi za nezakonito izgrađene zgrade na drugostupanjski 

organ. 

- Prikupljene su potvrde na glavne projekte za građevnu dozvolu za K1. 

- Rješavanje upita MO Delnice vezano uz uređenje fasade na Supilovoj 20. 

- Rješavanje zahtjeva za najam poslovnog prostora u vlasništvu grada. 

- Sastanaka sa stanarima Radničke 6 iz Lučica. 

- Ovjera dnevnika komunalnog poduzeća. 

- Dodatni zahtjev PGŽ za subvencioniranje PDV-a – linijski prijevoz Autotransa. 

- Dovršenje konačnog Nacrta Strategije ukupnog razvoja Grada. 

- Rješavanje računa za zgradu gradske uprave, ažuriranje popisa kuća za odmor. 

- Priprema za sječu stabala u Lučicama. 

- Obilazak terena radi provjere stanja na gradilištima, cestama, naročito makadam cestama s 

obzirom na to da su sada vremenski uvjeti dobri za ugradnju brušenog asfalta u Podgori i 

Lučicama. 

- Kontrola javne rasvjete te rješavanje zamolbi za usklađenjem odnosno ukapčanjem javne 

rasvjete. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- Dovršenje radova u Parku kralja Tomislava. 

- Košnja manjih površina, pogotovo u Brodu na Kupi s obzirom na zbivanja ovoga vikenda. 

- Nasuprot pekare u Brodu na Kupi srušilo se stablo jabuke, račun za uklanjanje stabla koje je 

palo na cestu poslat će se vlasnicima. 

- Košnja groblja, redovno zalijevanje cvjetnih gredica. 

- Pomoć TZ i Udruzi Kupa radi manifestacija koje će se dogoditi. 

- Fina i PBZ otkazali su održavanje površina ispred njihovih objekata koje su u centru grada i 

izgledaju neuredno. Gradonačelnik navodi da je KTD trebalo dostaviti ponudu za održavanje 

zelenih površina na koju će se FINA, koja je vlasnik zemljišta, očitovati. 

 

PETAR HRG 

- U subotu su održane dvije velike manifestacije: Risnjak trail s preko 400 natjecatelja i Tragom 

goranske starine na Polanama. 

- Izrada osvrta na nacrt Strategije razvoja Grada Delnica po pitanju turizma. Predložit će se teme 

koje se odnose na povezivanje trolista, biciklističke staze, valorizacija Potoka, Petehovca, 

Japlenškog vrha. 

- Napisano je motivacijsko pismo za iznajmljivače s područja cijelog Gorskog kotara na temu 

edukacije stanovništva o obiteljskim kampovima. Želja TZ Kvarnera je okupiti naše 

iznajmljivače i odvesti ih u kamp „Pod Okićem“ kako bi vidjeli kako to izgleda na terenu. U 

nastavku sastanka povela se rasprava o potrebi izgradnje obiteljskih kampova za koje postoji 

ogroman interes. Postoje velike, neiskorištene okućnice koje se mogu koristiti za to, ljudima 

treba približiti jedan takav način dodane zarade. Zanimljivi su objekti koji su neiskorišteni a to 

je škola u Turkima, objekt trgovine u Kuželju ili pak osnovne škole koje imaju svu potrebnu 

infrastrukturu, a koje bi se mogle staviti u funkciju turizma. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Izvršit će se optimalan broj usluga. 

- Izrada izvještaja prema PGŽ za svih 6 općina i za Grad Delnice. 

- Izrada faktura za korisnike koji sami plaćaju uslugu. 

- Kontrola djelatnika na terenu i, po potrebi, sastanci s djelatnicima. 



DRAŽEN RAČKI 

- Intervencija nije bilo. 

- U petak je spaljeno divlje odlagalište u Lešnici. 

- Opremanje vozila u Bravariji „Rački“. 

- Farbanje stepenica. 

- Pripreme za pokaznu vježbu u Sungeru gdje njihov DVD slavi 120 godina postojanja. 

- Vođenje računa, košnja trave. 

 

ALEN UDOVIČ 

- Uređivanje svih sportskih objekata, košnja, popravci, uređenje sanitarnih čvorova. 

- Trenutno se radi na uređenju teniskog igrališta koje bi moglo biti u funkciji za tjedan dana. 

- Na Platku je u tijeku ljetna sezona, najam roštilja. 

- Na Platku se dogodio, krajem prošlog tjedna, veliki sastanak ravnatelja osnovnih i srednjih škola 

Županije na kojem im je prezentiran program GSC-a za Platak i Delnice. Ravnatelji su bili 

oduševljeni te će se prošireni sastanak ponoviti krajem kolovoza. Smatra da je to dobar „vjetar 

u leđa“ GSC pogotovo što se tiče klizališta, škole klizanja te korištenja kapaciteta izvan razine 

sportskih udruga. 

- U nedjelju će se ispustiti voda iz bazena. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Ispitat će se mogućnost provedbe projekta energetske učinkovitosti za Kuglanu, razgovarat će 

se s gospodinom Jurešićem iz PGŽ radi financiranja projekta. 

- Ovaj vikend predstoji održavanje dvodnevnog Festivala sportske rekreacije u Brodu na Kupi. 

Priprema se pravi spektakl koji započinje u subotu plivačkim mitingom. Dogodit će se i 

padobranski skokovi, Kupski noćni polumaraton, dupli program triatlona, zabava…. Zatražio 

je da se uključi javna rasvjeta, pogotovo u Kuželju, kako bi maratoncima bilo ugodnije završiti 

utrku koja će se dogoditi u večernjim satima. Zaključeno je da će se s Obrtom „Šporčić“ izvidjeti 

mogućnost uključenja javne rasvjete te troškovi koji će to popratiti. 
 
GORDANA PISKAČ 

- Prate se radovi na Šetalištu I. G. Kovačića i u Parku gdje se događaju završne aktivnosti. 

- Završena je procedura ukidanja DPU Klizalište, odluka se upućuje na usvajanje Gradskom 

vijeću. 

- Krenut će natječaj za pravo građenja na zemljištu u poslovnoj zoni Kendar – očekujemo 

očitovanje Palfingera. 

- U četvrtak se održava sjednica Gradskog vijeća. 

- Već duže vrijeme očekuje se ovjera Elaborata formiranja parcele za cestu Kendar u Katastru. 

- Održat će se sastanak za Radničku 6 vezano za procjenu zgrade i prodaju. 

- Održat će se sastanak s gospodinom Smiljanićem danas, sutra s gospodinom Jurkovićem. 

- Kod Hrvatskih voda potrebno je staviti prepreku na mjesto gdje su nekada bile vaze kako bi se 

spriječio prolazak automobila kroz park. 

- Zaprimljeno je nekoliko zahtjeva za uključenje lampi javne rasvjete, koje su isključene radi 

racionalizacije troškova. Zahtjev se odnosi na dječje igralište u Ulici bana J. Jelačića, igralište 

u Crnom Lugu u Školskoj ulici te na naselje Golik. 

 

MARTINA PETRANOVIĆ 

- Izrada Programa stručnog osposobljavanja za radna mjesta tajnice, administrativnog te stručnog 

referenta. 

- Izrada bilješke s prošlotjedne radionice DŠU – kako pripremiti i provesti učinkovito 

savjetovanje sa zainteresiranom javnošću u postupcima donošenja općih akata. Nastavno na to, 

izraditi će se Plan za vrijeme do kraja 2016. godine. 
- Rješavanje zahtjeva za promjenu radnog vremena. 
- S kolegom iz Komunalnog odjela radi se na materijalu koji se odnosi na ovrhu komunalne 

naknade. 
- Otvaranje pristiglih ponuda za kupnju zemljišta. 



- Slanje poziva za dostavu ponuda za sječu stabala na V1. 
- U Jutarnjem listu izašao je natječaj za prodaju stana u Zagrebu. 
- Pripreme za sjednicu Gradskog vijeća nakon koje slijedi obrada materijala za objavu i tisak u 

Službenim novinama. 
- Za Ured za udruge Vlade RH izradit će se Izvješće o financiranju projekata i programa 

organizacije civilnog društva u 2015. godini. 
 
 
Dovršeno u 9,30 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 


